
REMEMBERING

Therese Charbonneau
January 22, 1914 - May 18, 2012

Avis De Décès

CHARBONNEAU, Therese

1914 - 2012

A la douce memoire de Thérèse Charbonneau qui est décèdée a l'âge de 98 ans
au Centre Youville a St Albert ce Vendredi le 18 Mai, 2012  avec, a  ses côtés,
certains membres de sa famille.  Elle fut précédée par son mari, Lionel
Charbonneau; et un fil, Raymond; ses frères, Joseph, Louis, Alexandre et Paul; ses
soeurs, Évéline et Maria. Elle laisse dans le deuil ses fils Daniel, Leon, Jean et
Albert; ses filles Joanne, Hélène, Annette et Irène; 26 petit enfants; et 38 arrière
petits enfants. La messe funebre sera célébrée a l'église  "Paroisse Catholique'  St
Albert, AB.

On May 18, 2012, Mrs. Therese Charbonneau of St. Albert, formerly of St. Paul,
passed away at the age of 98 years.  She is survived by her loving children, Daniel
of Abbotsford, B.C., Leon (Suzanne) of Spiritwood, Saskatchewan, Joanne Seib of
Kamloops, B.C., Helene (Bob) Tchir of Vancouver, B.C., Annette (Bob) Hillier of
B.C., Jean (Claire) of Terrace, B.C., Irene (Marcel) Tremblay of St. Albert & Albert
(Anna) of Olds;  26 grandchildren; 38 great-grandchildren; numerous nieces,
nephews & in-laws.  She was predeceased by her husband, Lionel; son, Raymond;
4 brothers, Joseph, Louis, Alexandre & Paul; 2 sisters, Eveline & Maria.  Mass of
Christian Burial will be held on Friday, May 25 at 11:00 a.m. at Paroisse Catholique
St. Albert Catholic Parish, 7 St. Vital Ave., St. Albert.  Viewing will precede Mass
from 9:00 - 11:00 a.m.  Reverend Father Al Roy will be the celebrant, with interment
in St. Lina Cemetery, St. Lina.    If desired, donations may be made to Alberta Heart
& Stroke Foundation c/o Box 1780, St. Paul, AB T0A 3A0.  To send condolences



online, please visit www.gracegardensfuneralchapel.com. 
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